
ISSN 1005-9369



02>

9 771005 936229

A standard linear barcode is positioned vertically. To its right, the number '02>' is printed above the barcode number '9 771005 936229'.

东北农业大学学报

月刊 1957年创刊

第53卷 第2期 总324期 2022年2月

目 次

研究报告

陆地棉纤维品质和农艺性状遗传多样性分析及优良材料鉴定

.....金宇豪，阳会兵，高倩文，王 峰，周仲华，马 肖，文双雅，胡海燕（1）

生物有机肥DNBF32对黑土中阿特拉津消减及土壤细菌群落结构的影响

.....姜 昭，马月璇，闫轶文，王建民，刘 畅，佟姗姗，张智伟（13）

秸秆还田与水氮调控对土壤养分的影响.....王忠波，董海丽，郑文生（20）

复方中药缓解产蛋鸡热应激研究

.....于文会，金银珠，姜晓文，刘 斯，孙梦晴，邹任杰，任燕龙，葛 铭，王海彬（27）

盐碱胁迫对中华绒螯蟹毒性作用研究

.....杨雨虹，李明帅，罗 亮，王世会，张 瑞，郭 坤，刘金雨，李海涛，赵志刚（36）

不同规模水平高产次限位母猪行为、生理及情感状态差异分析.....尹国安，杨 森，于浪潮（42）

无曲液态米酒酿酒酵母筛选.....郑瑞龙，杨传佳，钮成拓，郑飞云，王金晶，李 崎，刘春凤（51）

浆果微波干燥品质控制系统研究.....郑先哲，封少轩，高瑞丽，马文玉，高 峰，薛亮亮（63）

阶梯笼雏鸡舍热水散热风机进风角度CFD模拟与效果测试分析.....董耀宗，潘云霞，关正军（73）

耕作方式下坡面土壤侵蚀对有机碳流失的影响

.....李 娜，张 哲，白 伟，李纯乾，李凤鸣，薛颖浩（82）

研究进展

稻米适度加工技术及其应用.....王丽群，郭振海，孙庆申，周 野，陈凯新，卢淑雯（91）

[期刊基本参数]: CN23-1391/S *1957*m*A4*98*zh*P* ¥ 20.00*800*11*2022-02

DONGBEI NONGYE DAXUE XUEBAO
JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 53 No. 2(Cumulated No. 324) February 2022

CONTENTS

Research Report

- Genetic diversity analysis of fiber quality and agronomic traits and identification of
superior materials in upland cotton JIN Yuhao, et al. (1)
- Effects of bio-organic fertilizer DNBF32 on removal of atrazine and bacterial
communities in black soil JIANG Zhao, et al. (13)
- Effects of straw returning and water-nitrogen regulation on soil nutrients WANG Zhongbo, et al. (20)
- Research of Chinese herbal compound in relieving heat stress of laying hens YU Wenhui, et al. (27)
- Study on toxicity of salinity and alkalinity on *Eriocheir sinensis* YANG Yuhong, et al. (36)
- Research on behavior, physiology and affective state of high-parity sows with
different frequencies of stereotypy YIN Guoan, et al. (42)
- Screening of *Saccharomyces cerevisiae* with rice wine by liquid-state
fermentation with non-*Miqu* ZHENG Ruilong, et al. (51)
- Study on control system of quality for microwave drying of berry ZHENG Xianzhe, et al. (63)
- CFD simulation and effect test analysis of air inlet angle of heating fan in
stepped cage brooding chicken house DONG Yaozong, et al. (73)
- Effects of soil erosion on soil organic carbon loss in cinnamon soil slope land under
different tillage methods LI Na, et al. (82)

Research Progress

- Moderate processing technology of rice and its application WANG Liquun, et al. (91)

[Serial parameters]: CN23-1391/S *1957*m*A4*98*zh*P* ¥ 20.00*800*11*2022-02